
Unrestricted 

Referat årsmøte  

                                

  Sørgårdsvågen Marina SA 

         
 

 Sted: 

 Vel huset Linesøya 

 

 

Dato: 

04.juni 2022 

Tid: 
 13:00-14:00 

Møteleder: 
Jon Martin Sørgård 

Referent:  
Jon Martin Sørgård 

  

 
   

Sak nr. Emne  Termin Ansvarlig 

Sak1 Gjennomføring av årsmøte i henhold til innkalling. 

A) Ingen kommentarer til innkalling, årsberetning, regnskap, 
revisorbehandling og regnskap. 

B) Styret ønsker å ha uendret årskontingent. Alle fremmøtte var enig i 
det. Med det vil vi nå ha ett «buffer» i tilfelle store utgifter. Vi vil i 
løpet av juni ha ca. 400.000 kr på konto eks. innbetaling av 
årskontingenter. Budsjett er satt opp slik at det vi får inn går opp 
imot det som skal ut. 

C) Ingen endring i styresammensetningen. 

D) Det ble enighet om at vi ikke går til innkjøp av kameraovervåking. 
Det ble diskutert fordeler opp imot kostnad. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 2 Andre ting som ble diskutert: 

A)  

B) Bestille opp skilt for sløye bod og kai/molo. 

C) Vi ser ikke behov for å kalle inn mange personer til dugnad, da det 
er få ting vi må gjøre i år. Vi tar de oppgavene vi må litt på sparket 
når det samles folk på marinaen. 

D) Skilt som forklarer hvilken posisjon kran for «septiktank» skal stå i 
når man spyler. 

E) Slange-tromler på spyleplass og på brygge 3. 

F) Feste oppankringstau for brygge 2. 

G) Stativ for kajakk. Vi sjekker pris og så kan den enkelte som ønsker 
å ha plass på stativ kjøpe seg plass. 

H) Solid jerntrommel for å tromle opp el. kabel til spyleplass. Er det 
noen som har rede på hvor vi kan kjøpe det? 

I) Snart kommer faktura på årskontingent. Det har vist seg at hos 
noen ender den i «spam» folderen. Ber derfor alle om å sjekke der 
i løpet av denne mnd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

    

 


